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To:

From:
,

i )
Sent: Tue 1/12/2021 1:30:49 PM

Subject: FW: Commissieverzoek

Received: Tue 1/12/2021 1:30:49 PM

Hol EE
Ik kreeg onderstaand verzoek van is nu bezig om hier een stuk over te schrijven en stuurt het dan naar

jou.

@minvws.nl]

Met vriendelijke groet,

51.2e

Ministerie van Vo rn Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

=

x @minvws.nl

EE)SEERrin i>Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 14:03

. (BERLE) ERE] @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Commissieverzoek

Hoi,

Er moet nog een toevoeging in de brief van vandaag. [EXER aa nu bellen met de voorzitter van de Nederlandse vereniging van

ZiekenhuisApothekers om dit na te vragen.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

=

@minvws.nl

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 13:50

Aan: BERL °

) minvws.nl>

CC: EN ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Commissieverzoek

pag IEEE
Wil je ons helpen? Onderstaand lees je een commissie verzoek waarvan het antwoord mee moet in de TK brief van

vanmiddag/vannacht. Het gaat over signalen dat er 7 ipv 6 of5 doses uit pfizer gehaald kunnen worden. Kun jij bij/binnen CZ

nagaan of deze signalen jullie ook bereikt hebben? En hoe ‘groot’ dit is?

BX zie cc) heeft |ERIETY bij rivm bevraagd, en die geeft aan “dat er roaz ziekenhuizen zijn die aangeven dat ze 7 doses halen. Wel

met andere spuit en naald. Dus niet met degene die rivm aanlevert”.
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En dit heeft natuurlijk hartstikke spoed, kun je binnen uur reactie geven? Dan kan het mee voor de brief.

lk bel je ook nog even,

SBEIE ED minusi>Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 13:26

aan: BE EEE) GEIR GED) minvws.ni>

Onderwerp: FW: Commissieverzoek

Van:Ba 4 1512: < minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 13:12

on: ENE BE.18 (BE)ERE.
Onderwerp: Commissieverzoek

Bij deze!

Geachte griffie,

Afgelopen dagen bereikten mij berichten dat ook zorgpersoneel dat niet de ‘handen aan het bed heeft’ al gevaccineerd is. Het gaat

om bijvoorbeeld receptionistes, maar ook MT-leden. Gisteravond was dit ook in de

media: https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2363992-vaccinatievoordringers-zorgen-voor-wachtlijsten.html

Conclusie: combi van meer prikken en minder “voorkruipers” maakt dat we meer zorgers/mensen aan het bed kunnen

beschermen. Ik zou hierop graag een reactie van de minister van VWS ontvangen voorafgaand aan het debat morgen.

Met vriendelijke groet,

Programmadirectie COVID-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

BEd @minvws.nl


